
Zápis z veřejné schůze ze dne 4. listopadu 2016 

 

Místo konání: Sál restaurace v Ostředku 
 

Začátek: 19:05h 
 

Přítomní zastupitelé: Ing. Marek Škvor, Blanka Svobodová, Mgr. Pavel Zeman, Daniela 

Beranová, Ing. Veronika Floriánová 
 

Veřejnost: 30 občanů - viz prezenční listina, která tvoří přílohu tohoto zápisu 
 

Program : 

1. Úvodní slovo starosty obce – aktuálně řešené projekty 

2. Finanční situace obce 

3. Informace ze zasedání zastupitelstva obce Ostředek 

4. Diskuze   

 

 

1. Úvodní slovo starosty obce Ing. Marka Škvora 

 

Pan starosta poděkoval svým kolegům ze zastupitelstva a z OÚ za jejich práci pro obec a 

následně stručně shrnul aktuální stav u řešených projektů - „Skupinový vodovod s připojením 

na přivaděč Želivka“, „Výstavba požární zbrojnice pro JPO Ostředek“, „Rekonstrukci a 

odbahnění návesního rybníka v Bělčicích“, „Výstavba a rekonstrukce chodníku podél silnic 

III/11010 a III/110“ a „Bezbariérový přístup do budovy OÚ“. Dále informoval, že obec začíná 

připravovat projekt „Zkapacitnění ČOV v Ostředku“. 

 

2. Finanční situace obce – Blanka Svobodová 

 

Paní místostarostka seznámila přítomné s aktuální finanční situací obce a s nejvýznamnějšími 

příjmy a výdaji v letošním roce. 

 

3. Informace ze zasedání zastupitelstva obce – Mgr. Pavel Zeman 

 

Pan místostarosta poreferoval o hlavních bodech, které projednávalo zastupitelstvo na svých 

zasedáních od poslední veřejné schůze konané v květnu letošního roku. 

 

4. Diskuze 

 

1. Anna Škvorová, Ostředek 
 

- Dotaz: Uvažovali jste o navýšení počtu popelnic na tříděný odpad? 

- Starosta: Vzhledem k tomu, že nemáme aktuálně žádný podnět od občanů ohledně 

potřeby dalších popelnic, tak ne. Budeme na toto reagovat a pokusíme s najít 

prostory pro umístění dalších popelnic na tříděný odpad.Je nutné si ale uvědomit, 

že s tím rostou pro obec náklady na svoz odpadu a je možné, že bude potřeba 

navýšit poplatek vybíraný od občanů. 



2. Milan Škvor, Mžížovice 
 

- Žádost na umístění popelnice na papír do Mžížovic 

- Starosta: V Mžížovicích se bude budovat nové stání pro popelnice na tříděný 

odpad, pakliže se povede prostory zvětšit, popelnici umístíme. 
 

3. Jiří Drož, Mžížovice 
 

- Dotaz: Proč se má volat kvůli rozbitému čerpadlu na VHS, čí jsou čerpadla a 

kdo hradí náhrady za opravy? 

- Starosta: Byla to reakce na situaci, kdy pan Chrpa nestíhá nebo byl na dovolené. 

VHS už takto zařídila několika lidem jiného technika. Čerpadla jsou majetkem 

obce, proto náklady na opravu hradí obec. 
 

4. Milan Škvor, Mžížovice 
 

- Dotaz: Výsadba zeleně – proč není, kdy bude? 

- V.Floriánová: Původně se uvažovalo výsadbu provézt do konce října, ale nakonec 

se to nestihlo a projekt bude řešen na jaře. 

- Starosta: Jsme domluveni s ŘSD, že výsadbu z let 2013-15 společně přehodnotíme. 

V původním plánu je mnoho vrostlých stromů na pozemcích, kam se ani nevejdou a 

nyní se uvažuje spíše o umístění keřů (např. na dětském hřišti a místo kaštanů u 

úřadu), ze kterých by nebylo tolik listí. Stromy se plánují využít spíše pro vysázení 

mimo vesnici. Vytvoříme tak nové lesy, ze kterých by do budoucna byl pro obec 

výnos z prodeje dřeva. Např. je v plánu vysadit nový les v Ostředku nad hřbitovem 

a v Třemošnici. 

 

5. Anna Škvorová, Ostředek 
 

- Dotaz: Kdo bude pomáhat s projektem na výsadbu stromu? 

- V.Floriánová: Budeme se radit s panem J.Kobiánem a panem Kozákem z ŘSD. 

 

6. Zlata Krosnářová, Třemošnice 
 

- Připomínka: Stromy u rybníčka v Třemošnici jsou již staré, tak aby se 

případně myslelo na to je na podzim vykácet, aby se na jaře mohli vysadit 

nové. 

- Starosta: Ano, paní Floriánová to projde a vyřešíme to. 

 

7. Jiří Drož, Mžížovice 
 

- Dotaz: Je nějak zajištěno, aby se případné nebezpečné látky z dálnice 

nedostaly do vsi?  

- Místostarosta: V rámci projektu modernizace D1 došlo na základě požadavku obce 

Ostředek k odvedení dešťových vod z povrchu tělesa dálnice mimo obec Ostředek, 

projekt modernizace pamatuje i na odlučovače ropných látek pro případnou 



havárii.Voda z D1 je svedena mimo Ostředek. Podařilo se nám to vyjednat při 

provádění modernizace D1. Při havárii je myšleno i na záchranné systémy, jsou 

tam záchytné nádrže.  

8. Jan Kučera, Ostředek 
 

- Zmínil své otevřené dopisy ve zpravodaji. V reakci na dopis pana starosty a paní 

místostarostky se omluvil zastupitelům, že je pravda, že se jich to netýká a že je 

toto spíše věc jeho a paní Svobodové.   

- Starosta upozornil na existující judikát – rozhodnutí Nejvyššího správního soudu 

ČR, o tom že platy zaměstnanců placených z veřejných prostředků se podle zákona 

o svobodném přístupu k informacím, zásadně poskytují. 
 

9. Petr Malina, Bělčice 
 

- Dotaz: Jak probíhá řešení, kvůli firmě Sycorex? Je to tam časovaná bomba, 

nebezpečné.  

- Starosta: Bohužel nemáme možnosti s tím něco dělat. Vyzvali jsme firmu 

SYCOREX CR s.r.o. k odstranění nedostatků ve skladování pneumatik a odpadu 

z nich. Poslali jsme podnět na řadu státních institucí (např. MěÚ Benešov – odbor 

životního prostředí, Českou inspekci životního prostředí, Krajskou hygienickou 

stanici Středočeského kraje, Povodí Vltavy, Krajskou správu a údržbu silnic, 

Hasičský záchranný sbor Středočeského kraje, Státní pozemkový úřad), většina 

institucí se vyjádřila ve smyslu, že nedošlo k porušení, nebo od toho dali ruce pryč, 

že nejsou oprávněni toto řešit. Pouze Hasičský záchranný sbor Středočeského 

kraje nám oznámil, že provedl kontrolu, zjistili nedostatky, vyzvali Sycorex 

k nápravě a pak nám poslali vyjádření, že firma nápravu provedla. Česká inspekce 

životního prostředí nám sdělila, že ještě není ukončeno správní řízení ve věci 

uložení pokuty, které s firmou Sycorex vede na základě předchozí podnětu 

 

Na závěr diskuze starosta poděkoval přítomným za účast, za pozornost a podněty a ukončil 

veřejnou schůzi. 

 

Konec schůze: 20:00 hod 

 
 

Zapsala: Michaela Nedvědová 
 


